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cle que és per evitar casos, que ja s’han présentât 
al Conseil, de queixes de companys que s’han cre- 
gut perjudicáis per préstecs atorgats a altres as- 
sociats.

Intervé el Dr. Mundi, qui creu que les millores 
professionals no poden lògicament esser conside- 
rades un perjudici directe ni indirecte per cap al
tre company, però, tot i això, considera com el 
Dr. Riera que l’article cinquè es presta a discus
sions i a conflictes entorpidors del Conseil.

El Dr. Esquena, Delegai d’Arenys de Mar, creu 
que el projecte és tan important i es presta a 
tants abusos i dificultáis que necessita d’un pro- 
fund estudi per ço que proposa que s’ajorni i quedi 
sobre la taula, si bé la seva opinió àdhuc és desfa
vorable a tot el projecte i a la seva conveniència.

La presidència fa notar que la proposta del doc
tor Esquena representa una esmena a la totalitat, 
que sotmet a discussió.

Intervenen els doctors Roseli, Riera, Corratgé, 
Solé Loran, Esquena, Sanuy i Mundi, els quals 
expressen el seu desig que l’Assemblea es mani
festi sobre la conveniència o no del projecte.

La presidencia posa a votació si es pren en 
considerado el projecte i per majoria s’acorda 
prendre’l en consideració.

A  continuació, la presidència sotmet a votado 
si s’ha de discutir immediatament el projecte, i, 
en votació ordinària, s’acorda per majoria que es 
discuteixi seguidament.

Com a conseqiiència es procedeix a la discussió 
article per article del projecte.

S ’aprova sense esmena l’article i.
S ’aprova l’article 2, després d’una aclaració que 

ha sollicitât el Dr. Crúzate, Delegai de Mataró. 
El Dr. Monné, Delegai de Reus, demana si es po
dría possar l’obligació d’ésser de la Mutual, el 
Dr. Rosell-Jané li explica les dificultáis d’ordre 
pràctic i el Dr. Monné retira la seva esmena.

L ’article 3 s’aprova per unanimitat.

A  l ’article 4, el Dr. Roseli presenta una esme
na a l ’apartat c) d’aquest article, en el sentit de 
que després dels apartats a) i b) sois es concedei- 
xin préstecs per adquisició de llibres.

E l Dr. Corretger, Delegat de Manresa, creu 
que suprimir-lo tot o sostenir-lo tot és el que pro
cedeix. El Dr. Oms s’hi adhereix.

Intervenen els Drs. Mundi i Pujadas, que 
creuen perillos l’amplitud d’aquest servei de crédit.

El Dr. Riera fa remarcar que ja es senyala un

ordre de preferència i que sols s’atorgarien prés
tecs pel s darrers extrems quan la Caixa de Cré
dit sigui floreixent i en aquest cas no és pas pe
ni!.!

Intervenen els Drs. Carreras Verdaguer, Font- 
bona, Vives i Figa, i, finalment, la presidència, 
que fan diverses consideracions respecte les ma

nifestations que s’han fet.
Suficientment discutit, es passa a votació per 

extrems.
En votació ordinària, s’aprova per unanimitat 

l’apartat a) sense esmena.
ïgualment s’aprova l ’apartat b) per unanimitat, 

sense esmena.
Per votació ordinària, queda refusât l’apartat

c) per majoria.
Per majoria s’acorda que l’apartat c) quedi re- 

dactat de la segiient forma :
“ c) Per l’adquisició de llibres de medicina, ha- 

vent d’ésser feta la compra per mediació del Sin
dicat de Metges de Catalunya.”

Queden refusats els apartats d) i e) del projecte.
A  l’article 5, el Dr. Riera fa una observació 

considérant que, per les raons que abans ha ex
posât i amb més motiu després d’haver suprimit 

els apartats c), d) i e) de l’anterior article discu
tit, procedeix suprimir aquest article.

Per unanimitat s’acorda suprimir-lo.
S ’aprova l ’article 6, amb algunes observations 

fetes pels Drs. Pujadas, Monné i el senyor Se- 
cretari.

Intervé el Dr. Roseli, qui prega que es posi a 
discussió si pot aprovar-se tot el que resta del 

projecte amb un vot de confiança al Conseil per 
adaptar-lo a les modifications que s’han fet a l’ar
ticle 4.

S ’hi oposen diversos senyors Delegats, que de- 
sitgen manifestar la seva opinió sobre alguns ar
ticles.

S ’aproven sense esmena els articles 7 i 8.
A  l’article 9, el Dr. Pasco demana que la infor- 

mació es faci tot el més secreta possible per no 
ferir els companys que hagin de recórrer a la Cai
xa de Crédit.

El Dr. Sanuy, Delegat de Balaguer, s’hi adhe
reix i proposa que l’informe sols es demani al re
présentant del Conseil del partit i no als com
panys residents a la localitat.

El Dr. Canal, Delegat de Granollers, s’hi opo- 
sa per creure que el sol informe del représentant


